
PROTOKÓL 
z obrad XXVI sesji rady Gminy Marciszów 

odbytej  w dniu 27 wrze�nia 2012 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy Marciszów 

 
Pocz¹tek obrad sesji godzina 10.00. Zakoñczenie obrad godz.12.00. 
W obradach sesji uczestniczyù pan Stefan Zawierucha Wójta Gminy , pan Wiesùaw Cepielik   
Zastêpca Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna 
Magda Skarbnik Gminy, kierownicy referatów Urzêdu Gminy, mecenas Robert Greb, radny 
Powiatu Damian Wójcik , soùtysi oraz mieszkaniec Ciechanowic. 
Sesja byù nagrywana na dyktafon oraz filmowane przez lokalne media. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Radny Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù  otwarcia obrad sesji 
witaj¹c jej uczestników. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z obrad XXV sesji. 
5/ Przedstawienie aktualnego stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Marciszów. 
6/ Informacja Wójta Gminy  z prac miêdzy sesjami. 
7/ Pomoc spoùeczna w Gminie. 
8/ Sprzeda¿ lokali komunalnych. 
9/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów  
    zamieszkaùych na terenie Gminy Marciszów, 
b/ zmian w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na 2012 r, 
c/ wprowadzenie zmiany do Uchwaùy Nr XVIII/81/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 29  
    grudnia 2011, 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniêcie obrad. 
Uwag i propozycji do zaproponowanego porz¹dku obrad nie wniesiono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum na ogóln¹ 
liczbê 15 radnych , obecnych jest 15 radnych , w zwi¹zku z czym Rada mo¿e podejmowaã 
prawomocne decyzje.  
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu z XXV sesji. 
Przyjêto bez uwag. 
Ad.5. 
Przedstawienie aktualnego stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poinformowaù, ¿e  na obrady zostali zaproszeni przedstawiciele 
Starostwa w osobie pani Ewa Kocemba Starosta Kamiennogórski oraz pan Jarosùaw Gêborys 
Etatowy Czùonek Zarz¹du. 
 
 

id5265062 pdfMachine by Broadgun Software  - a great PDF writer!  - a great PDF creator! - http://www.pdfmachine.com  http://www.broadgun.com 



 
-2- 

Radny Powiatu Damian Wójcik   
Poinformowaù, ¿e pani Starosta jest w Warszawie natomiast pan Jarosùaw Gêborys przesùaù 
informacjê o niemo¿no�ci uczestniczenia w obradach sesji Rady Gminy. 
Pracownik biura Rady Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e nie otrzymaùa takiej 
informacji od  pana Jarosùawa Gêborysa. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy uznaù, ¿e nie ma o czym dyskutowaã 
skoro nie ma obecnych osób kompetentnych i zaproponowaù przeùo¿yã temat na nastêpn¹ 
sesjê Rady Gminy.  
Ad.6 
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt Gminy poinformowaù o tym ¿e :  
-  uczestniczyù w jednym dniu w Úwiêcie Mleka i Do¿ynkach gminnych w Marciszowie 
aczkolwiek trochê to skomplikowaùo trochê , bo w jednym dniu dlatego  na przyszùo�ã nale¿y 
unikaã takich sytuacji i my�li, ¿e byù to taki jednorazowy zbieg okoliczno�ci. 
Przypomniaù te¿ , ¿e nasze do¿ynki gminne ju¿ o 6 lat odbywaj¹ siê na pocz¹tku wrze�nia i 
termin ten nie ulegnie zmianie. 
- odbyù spotkania n/t sprzedanej Jednostki Wojskowej w Pastewniku wcze�niej rozmawiaj¹c 
zarówno z pierwszymi jak i drugim wùa�cicielem Jednostki n/t zapùaty podatku i okazuje siê, 
¿e S¹d bez wiedzy Gminy zwolniù nowych nabywców z podatku. Zajmie siê t¹ spraw¹ 
próbuj¹c doj�ã dlaczego tak siê staùo. 
- spotkanie w sprawie byùego �Bobrexu� w Sêdzisùawiu zalegaj¹cego 700 tys z czym    
  wyst¹pi do S¹du  a¿eby zaocznie rozpatrzyli sprawê celem odzyskania je¿eli nie pieni¹dze to  
  grunt. 
  Ponadto poinformowaù  w sprawie budowy zbiornika p/po¿ w Sêdzisùawiu, z czym zwróciù  
  siê do ZGW i   Ministerstwa. 
- poinformowaù o zmianie przepisów n/t pomników przyrody na co ¿¹daj¹ od Gminy  
  dendrologa,  co jest kosztowne o  spowodowaùo, ¿e zostaù on  zlikwidowany   tym bardziej,  
   ¿e byùa taka  mo¿liwo�ã.    
- odniósù siê do sprawy sporu z WZWiK Waùbrzych informuj¹c ¿e w referacie wodoci¹gów i  
  kanalizacji Urzêdu Gminy u pana Rafaùa Zdunka znajduje siê odpowiedê z , któr¹ mo¿na siê  
  zapoznaã. Przybli¿yù szczegóùy i aktualny stan sprawy,  
- odniósù siê do sprawy  zamkniêtej drogi krajowej nr 5 wraz z przejazdem kolejowym szlak  
  Sêdzisùaw Marciszów gdzie dziej¹ siê dantejskie sceny, przybli¿yù szczegóùy  a radnych  
  mog¹  zapoznaã siê  ze szczegóùami zaistniaùej sytuacji w dostarczonej przed sesj¹  
  informacji.  
Ad.7. 
Pomoc spoùeczna w Gminie. 
Zaproszona na obrady sesji pani Zofia Wodziak kierownik Gminnego O�rodka Pomocy 
Spoùecznej w Marciszowie przybli¿yùa Radzie szczegóùy dziaùalno�ci GOPS, która stanowi 
zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag i zapytañ. 
Ad.8. 
Sprzeda¿ lokali komunalnych. 
Informacje n/t sprzeda¿y lokali mieszkalnych stanowi¹cych wùasno�ã gminy Marciszów 
przedstawiù Wójt Gminy, która stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Wójt zwróciù siê do radnych o pomoc polegaj¹c¹ na informowaniu mieszkañców, i¿ nie 
opùaca siê postêpowaã tak ¿eby nie pùaciã, bo Gmina zrobi wszystko, ¿eby dokonaã  
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�ci¹gniêcia tych nale¿no�ci tym bardziej, ¿e nie s¹  inni chêtni potrzebuj¹cy mieszkania i bêd¹ 
pùacili za nie. Poinformowaù , ¿e wszêdzie tam gdzie nie pùac¹ za wodê poleciù jej zakrêcanie 
równie¿ za nie pùacenie za pr¹d jest on odcinany. Gmina nie ma lokali socjalnych które musz¹ 
speùniã okre�lone warunki dlatego wspólnie  trzeba bêdzie siê  zastanowiã jak podej�ã do tego 
faktu.  
Radna Jadwiga Adamczyk  Wie�ciszowice 
Zapytaùa czy jest takie prawo ¿¹daã nazwisk tych , którzy nie pùac¹ za czynsz , bo w innym 
przypadku nie mo¿na pomóc  nie wiedz¹c z kim rozmawiaã. 
Wójt Gminy nie mo¿na jedynie na zasadzie s¹siedzkiej informacji. 
Do przedstawionej informacji innych zapytañ i uwag nie zgùoszono.     
Ad.9. 
Podjecie uchwaù w sprawach :  
Projekt uchwaùy w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkaùych na terenie Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w  gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu.  
-projekt uchwaùy w sprawie : zmian w bud¿ecie gminy Marciszów na 2012 rok. 
Skarbnik Gminy zapoznaùa z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Rada w glosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 6 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do uchwaùy nr XVIII/81/11 Rady  
  Gminy  Marciszów z dnia 29 grudnia 2011 roku.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu.  
O godzinie 11,45 Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê w obradach. 
Po przerwie. 
Ad.10 
Interpelacje i zapytania radnych  
Radna Teresa Mospan Ciechanowice  
Zwróciùa siê z zapytaniem do Zastêpcy Wójta Gminy, który braù udziaù w zebraniu wiejskim  
czy zgodnie z deklaracjami zostaùy wysùane odpowiednie deklaracje do mieszkañców 
maj¹cych podù¹czyã siê do maj¹cego powstaã wodoci¹gu w czê�ci Ciechanowic. 
Zwróciùa siew sprawie  przystanku na byùym dworcu PKP w Ciecahnowicach.  
Wójt Gminy poinformowaù w odpowiedzi , ¿e zostaùy w dniu wczorajszym podpisane 
odpowiednie pisma zgodnie z ustaleniami na zebraniu i wysùane do mieszkañców. 
Zwróciù uwagê na fakt, ¿e w czasie zebrania te¿ namawiaù ludzi do przyù¹czania siê których 
byùo  na zebraniu byùo okoùo 20 wiêc zainteresowanie sùabe st¹d musi byã to zapewnie , ¿e siê 
podù¹cz¹, co z kolei zmniejsza opùatê za wodê. Woda w Ciechanowicach na kolonii Orlina 
pozwoliùaby na podci¹gniêcie jej do Janowic Wielkich, gdzie s¹ ci¹gùe problemy z wod¹ 
jednak sytuacja musi byã jasna i klarowna, czyli deklaracje mieszkañców Ciechanowic , i¿ 
podù¹cz¹ siê do wodoci¹gu. 
Zwróciù uwagê na sytuacjê jaka ma miejsce w Úwidniku gdzie mieszkañcy nie chc¹ podù¹czaã 
siê do wybudowanego wodoci¹gu pomimo ogromnych nacisków ze strony mieszkañców o  
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jego wybudowanie, a  na który Gmina otrzymaùa dotacjê w zwi¹zku z czym istnieje gro¿ba   
zwrotu 800 tys zùotych otrzymanej na to zadanie dotacji. 
W sprawie stacji PKP na dworcu w Cichanowicach przy rozumieniu mieszkañców zastanawia 
siê czy ma wydawaã pieni¹dze na mienie nie gminne, bo zainteresowanie  PKP jest ¿adne 
jednak  zaznaczyù, ¿e sprawa nie jest zamkniêta.  
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice  
Zwróciù siê z zapytaniem w sprawie wodoci¹gowania , która trwa i uwa¿a, ¿e trzeba zrobiã 
wszystko ¿eby j¹ zakoñczyã i owszem uwa¿a te¿, ¿e pobrana kaucja bêdzie zabezpieczeniem  
obawia siê jednak, ¿e bêdzie to bariera dla mieszkañców do tego, i¿ bêd¹ przekazane te �rodki 
na co� co jeszcze nie funkcjonuje. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù ,¿e nie przewiduje ¿adnych zmian i robi wszystko ¿eby ten 
wodoci¹g wybudowaã i ¿eby byù u¿ytkowany,  a nie ¿eby zakopaã rurê i na tym koniec.  
Przewiduje na to kwoty w zale¿no�ci od odlegùo�ci od 300 do 500 zù i s¹ to pieni¹dze , które 
zostan¹ rozliczone w przyù¹czu. Zwróciù uwagê na powagê problemu  odno�nie wody podaj¹c 
za przykùad wyschniêt¹  rzekê Wisùê jednak pocieszeniem jest , i¿ nasz¹ Gmina posiada jedn¹ 
z najwiêkszych studni wody, co powoduje , ¿e jeste�my w �wietnej sytuacji dlatego robi 
wszystko ¿eby wodoci¹g w Ciechnowicach  wybudowaã. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê w sprawie  terminu zabezpieczenia strumyka koùo �wietlicy w 
Wie�ciszowiecach, który miaù nast¹più w dniu 15 wrze�nia b.r.  
Wójt w odpowiedzi poinformowaù, ¿e robi wszystko ¿eby tak byùo. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
W zwi¹zku z wykazanymi zalegùo�ciami za nie pùacony czynsz Gminie poddaùa pod rozwagê 
ewentualne podwy¿ki , co  byã mo¿e byùby to jakim� bodêcem  dla niektórych mieszkañców. 
Wójt Gminy w odpowiedzi  przypomniaù,  ¿e Zarz¹dzeniem podniósù ju¿ stawki czynszu na 
kwotê 2,5 zù i je¿eli bêdzie taka potrzeba to podniesie je do 3.00.wcze�niej jednak poprosi o 
opiniê radnych. 
Innych zapytañ i interpelacji nie zgùoszono.  
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowiece             
W zwi¹zku z du¿ym ruchem turystycznym radny zwróciù siê z pro�b¹ o przeanalizowanie,   
sprawy wspóùpracy z paùacem w Ciechanowcach i Wie�ciszowicami n/t jazdy motokrosami 
przytaczaj¹c sytuacje jakie miaù miejsce , i¿ samochody osobowe nie mogùy przejechaã bo 
jechaùy motokrosy , radny uwa¿a ,¿e nale¿y egzekwowaã zawart¹ umowê w tej sprawie. 
Przypomniaù, ¿e pan Nowak dzier¿awca kolorowych jeziorek zaproponowaù pomoc przy 
naprawie drogi stanowi¹cej obwodnicê jednak tego nie robi. 
Przy okazji radny zwróciù siê o dokonanie remontu drogi gminnej nr 56 w Wiesciszowicach , 
która jest obecnie zdaniem radnego najgorsz¹ drog¹. Poniewa¿ zbli¿a siê czas skùadania 
bud¿etu na 2013 rok prosi o zabezpieczenie w nim na ten cel �rodków. 
Zwróciù siê w sprawie szczepienie psów przedstawiù sytuacjê w swojej wsi  maj¹c¹ miejsce w 
czasie ostatniego szczepienia.  
Okoùo 1/3 ludzi z tego terenu przyszùa na szczepienie ze swoimi psami reszta natomiast  
�miaùa siê z tego. Tym czasem podjêta uchwaùa Rady Gminy zwalnia ludzi ze szczepienia w 
zamian za pùacenie podatku , a obecnie jest tak, ¿e nie ma szczepienia psów , ani podatków za 
psa. 
Proponuje ¿eby byù podatek od psów , bo ludzie siê �miej¹ z tych , którzy szczepi¹ i pùac¹. 
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Radny zwróciù siê do radnego Powiatu w sprawie odbioru drogi powiatowej w 
Wie�ciszowicach remontowanej penczerem przedstawiaj¹c sposób w jaki j¹ remontowali  
i zwróciù siê do radnego o zajêcie siê tym tematem, bo droga  jest w fatalnym stanie. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice  
Odnosz¹c sied o temau szczepienia psów  uwa¿a, ¿e powinna byã lista od weterynarza, kto 
szczepi psy , a kto ich nie  szczepi.  
Radny Powiatu Damian Wójcik  
W odpowiedzi przeprosiù za obecn¹ sytuacjê i poinformowaù, ¿e bark jest pieniêdzy w 
Powiecie dlatego  wykonuje siê  tyle prac na ile ich starcza i poinformowaù, ¿e  bêdzie jeszcze 
wykonywana droga w Úwidniku oraz ulica Nadrzeczna w Marciszowie. 
W odpowiedzi Wójt   poinformowaù :  
W sprawie toru motokrosowego , ¿e Gmina dziaùa i s¹ 2  decyzje s¹dowej w tej sprawie oraz 
zgùoszenie na  policji , która prowadzi postêpowanie o czym poinformowaù w wywiadzie 
udzielonym w polskim radiu. 
W sprawie drogi na jeziorka i pana Nowaka jest planowana w roku 2013 jak te¿  w Úwidniku , 
W sprawie podatku od psów zale¿y, co uchwali Rada , to tak bêdzie realizowane problem 
mo¿na rozwi¹zaã jednak jest on kosztowny , bo mo¿naby zaczipowaã wszystkie psy i 
problemu by nie  byùo  ale jest to kwota rzêdu 100 tys na co nas nie staã. 
Poleciù  Referatowi  Rolnictwa i Ochrony Úrodowiska Urzêdu Gminy wyst¹piã z wnioskiem 
do Lecznicy w Kamiennej Górze o przesùanie wykazu zaszczepionych psów na terenie naszej 
Gminy. Po otrzymaniu listy zaszczepionych psów  pozwoli na wezwanie  pozostaùych 
mieszkañców , którzy ich nie zaszczepili  w oparciu o informacjê soùtysów wezwie siê do 
bezwzglêdnego ich zaszczepienia.   
Wùadysùaw Wróblewski soùtys Domanowa 
Podziêkowaù pani Marii Bych kierownikowi referatu ochrony �rodowiska i rolnictwa za 
zajêcie siê spraw¹ potoku Nysa Szalona w Domanowie  
Przybli¿yù szczegóùy rozmowy z przedstawicielami ZZGW , którzy kpi¹ sobie  z ludzi i 
soùtysa   nie robi¹c nic  przez okres 30 lat  , dlatego prosi w imieniu mieszkañców o pomoc ze 
strony Gminy. 
Wójt temat okre�liù jako skandal.  
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Zwróciùa siê w sprawie korzystania przez sportowców z sali gimnastycznej w Zespole Szkóù 
w Marciszowie , czy mog¹ w dalszym ci¹gu korzystaã z niej nieodpùatnie. 
Zwróciùa  do radnego Powiatu w sprawie braku poboczy przy drodze  powiatowej w 
Sêdzisùawiu.  
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zaproponowaù zwróciã siê sportowcom na pi�mie w tej sprawie jednak zwróciù uwagê na to , 
¿e wiêkszo�ã chce korzystaã z niej bezpùatnie/ sportowcy , emeryci / , a koszty siê tworz¹. 
Trzeba choã odrobinê mieã  na cokolwiek z przecie¿ symbolicznych opùat. Tym bardziej, ¿e 
zwrócenie siê z pro�b¹  do zawodników o dokoñczenia prac , które zostaùy po koszeniu / 
wyrwanie wiêkszej trawy / nie spotkaùo siê z ¿adn¹ reakcj¹ ze strony zawodników. 
Tym czasem zarówno dzieci jak tez mùodzie¿ korzysta ze wszystkiego. 
Radny Adam Wrona Pastewnik 
Zwróciù siê do Powiatu w sprawie naprawy drogi Bolków  Kaczorów przez Pastewnik, która 
jest w tragicznym stanie dziury na niej s¹ na dùugo�ci okoùo 600 m okoùo 20 centymetrowe. 
S¹dzi, ¿e postawiony tam szyld z opisem czyja to droga mo¿e spowoduje i¿ Starosta siê 
zainteresuje. Prosi radnego o zainteresowanie siê tym odcinkiem. 
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Radny Powiatu w odpowiedzi poinformowaù o terminach remontu wspomnianych dróg. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic  
Zwróciù siê z apelem do radnego Powiatu informuj¹c o dziurze na przystanku PKS w 
Ciechanowic z którego dzieci odje¿d¿aj¹ do szkoùy i , która zabezpieczana jest przez 
mieszkañców gaùêziami, jest to jednak niebezpieczne  dlatego nale¿y zaùo¿yã tam 
zabezpieczyã fachowo.  
W sprawie deklaracji przez mieszkañców odno�nie podù¹czania siê do wodoci¹gu 
poinformowaù, ¿e jest deklaracja od Rady Soùeckiej i soùtysa, ¿e w ramach wspóùpracy 
równie¿ nakùaniaj¹ mieszkañców do tego ¿eby siê podù¹czali do wodoci¹gu, co bêdzie 
skutkowaùo  mniejszymi opùatami za wodê. 
W imieniu mieszkañców podziêkowaù za powstaù¹ dokumentacj¹ na wodoci¹g w 
Ciechanowcach , którzy licz¹ ¿e woda popùynie. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Poinformowaùa, ¿e dzieci pomalowaùy przystanek w Sêdzisùawiu jednak dach jest dziurawy 
przez, który leje siê woda  prosiùa o interwencjê. 
Radosùaw Urbañski soùtys Nadgórnika  
Zwróciù siê z pro�b¹ w imieniu mieszkañców wsi  do radnego Powiatu w sprawie   
braku wykaszania poboczy , ubytki w drogach powiatowych. 
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa uczestników sesji  o mo¿liwo�ci wyjechania do Wrocùawia na wystêp zespoùu 
Úl¹sk w dniu 9 grudnia b.r, o godz.17.00 do Hali Ludowej , cena biletu 40.00 zù  proponuj¹c 
soùtysom w ramach funduszu soùeckiego i imprezy kulturalnej skorzystania z tej propozycji.   
Prosi aby na nastêpn¹ sesjê mieã informacjê na ten temat. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù Radê z tre�ciami pism do wiadomo�ci Rady Gminy i Przewodnicz¹cego w 
sprawach :  
- jako�ci wody przy ul Spóùdzielczej nr 15 w Marciszowie, 
- konieczno�ci wyciêcia drzewa rosn¹cego w Marciszowie nr 18 przez pana Nowaka �  
   wùa�ciciela dziaùki, 
- wyja�nienia panu Ryszardowi Zawierucha dot.stosowania ró¿nych stawek  przez Sanikom   
   na poszczególnych gminach, 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Ad.12. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                                             Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                           Henryk Mazur 
insp.d/s Rady Gminy   


